
Indieners: Democraten Voerendaal 

Aan het college van B & W van de Gemeente Voerendaal

Voerendaal, 1 november 2022

Onderwerp: Vervolgvragen Locaties laadpalen voor electrische voertuigen (EV’s)

Geacht college,

Naar aanleiding van de beantwoording van onze schriftelijke vragen over locaties laadpalen voor 
electrische voertuigen hebben we nog een aantal vervolgvragen.

1. Naar aanleiding van de beantwoording van onze suggestie om ook in Ransdaal locaties te voorzien 
van laadpalen (vraag 4 van de schriftelijke vragen dd. 24 augustus 2022), is onze vervolgvraag, cq 
het verzoek aan het college, om een nader onderzoek in te stellen in Ransdaal, of er bij de 
bewoners van deze kern behoefte is aan laadpalen voor EV’s en hierbij niet alleen uit te gaan van 
het onderzoek van Vattenfall.

2. Er bereiken ons ook nog al wat klachten vanuit de gebruikers van EV’s, over de laadpalen bij het 
gemeentehuis. De laadpalen aan de kant van het gemeentehuis zijn doorlopend bezet door auto’s 
van de gemeente (met name in het weekend, als ze niet gebruikt worden, is dit erg storend). Aan 
de straatkant is de veelgehoorde klacht dat deze laadpalen na 15 minuten stoppen met laden. 
Graag zouden we hier opheldering over willen krijgen en wat u als college daar aan gaat doen?

3. Bij het treinstation in Voerendaal staat een laadpaal, waarvan gebruikers ons melden dat die al 
enkele maanden buiten gebruik is. Kan ook hier actie op worden ondernomen?

4. Inmiddels zijn de eerste laadpalen zichtbaar in de gemeente. Wel hebben we de afgelopen dagen al 
regelmatig kunnen constateren dat er andere auto’s dan EV’s, parkeren op de plekken met 
laadpalen. Het is uiteraard nog even wennen voor de inwoners, maar mogen we er vanuit gaan dat 
hier in de toekomst wel op gehandhaafd wordt?

5. Tot slot, is er bij de laadpalen bij de Borenburg, een hinderlijk brommend geluid te horen. Of dit bij 
de andere laadpalen ook het geval is, dat is ons niet bekend. Dit willen we meegeven als 
aandachtspunt.

Wij zouden graag van U schriftelijke beantwoording willen ontvangen op bovenstaande vragen, indien 
mogelijk voor de begrotingsvergadering van 10 november a.s.

Met vriendelijke groeten,

Fractie Democraten Voerendaal

Siem van Dinther(Fractievoorzitter)


